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Pani Ulu 
mamy już odpowiedź urzędu na pisma od zespołu sprzed dwóch tygodni? 
A Pan Zakrzewski jest w stanie z nami się spotkać jutro? 
Beata Sulima-Markowska 
Radna Gminy Raszyn 


